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Abstract (en)
The support device for load-bearing elements in grandstands or scaffoldings has a height-adjustable foot piece (60) comprising a foot plate (111),
a threaded spindle (114) and a conventional nut (115). Fastened to a sleeve (120) are vertical plates (122). The latter have pins (125). Placed on
the pins (125) are the eye heads (132) of inclined struts (130) which are fastened, in a suitable manner, to load-bearing parts of the load-bearing
elements in grandstands or scaffoldings so as to be adjustable in length. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Stützeinrichtung für Tragteile von Tribünen oder Gerüsten hat einen höheneinstellbares Fußstück (60) mit einer Fußplatte (111), einer
Gewindespindel (114) und einer üblichen Mutter (115). An einer Hülse (120) sind Vertikalplatten (122) befestigt. Diese haben Zapfen (125). Auf
die Zapfen (125) werden die Augenköpfe (132) von Schräg-Streben (130) aufgesteckt, die in geeigneter Weise an Tragelementen der fragteile von
Tribünen oder Gerüsten längeneinstellbar befestigt werden.
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